

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300189216	3	34	16-07-2004	SKYFLYING DA ZHONG HUA CIGARETTE LTD FLAT D 13/F, CHINAWEAL CENTRE, 414-424 JAFFE RD., WANCHAI, HK.	SKYFLYING DA ZHONG HUA CIGARETTE LTD FLAT D 13/F, CHINAWEAL CENTRE, 414-424 JAFFE RD., WANCHAI, HK.
300246168	KOF	116	27-08-2004	KABUSHIKI KAISHA SNK PLAYMORE (SNK PLAYMORE CORPORATION) 14-12 TOYOTSU-CHO, SUITA-CITY, OSAKA 564-0051, JAPAN.	LOVELLS 23RD FLOOR, CHEUNG KONG CENTER, 2 QUEEN'S ROAD CENTRAL, HONG KONG.
300336609		18, 25	25-02-2005	恒利(合記)貿易有限公司 香港 九龍新蒲崗大有街 29 號 宏基中心 18 字樓 5 室	恒利(合記)貿易有限公司 香港 九龍新蒲崗大有街 29 號 宏 基中心 18 字樓 5 室
300340866	GM GENEVE MARIN	14 E	07-01-2005	GIANT CITY HOLDING LIMITED FLAT C4, 8TH FLOOR, BLOCK C, CHUNG KING MANSION, 36-44 NATHAN ROAD, KOWLOON, HONG KONG.	TONY KAN & CO. SUITE 1408, 14TH FLOOR, HANG SENG BUILDING, 77 DES VOEUX ROAD CENTRAL, HONG KONG.

公報編號 Journal No.: 107 公布日期 Publication Date: 22-04-2005

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

300392201



08-04-2005

SNOW CONFECTIONERY LLOYD WISE & CO.
PTY LTD ROOM 4005-7, TOWER II,
34 DAVIS ROAD, LIPPO CENTRE, 89
WETHERILL PARK, NSW, QUEENSWAY, CENTRAL,
2164, AUSTRALIA. HONG KONG.